

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 13-17

Sven Nilsson, Ing-Britt Lindblad, Carl Persson, Anders Ödman och Gunnel Johansson.	Närvarande
Ordförande Sven hälsade styrelsen välkommen till mötet i kvarterslokalen på Sonya Hedenbratts väg, Göteborg.	§ 13 Välkommen
<p>Distriktsårsmöte 10 mars i Göteborg</p> <p>Sven presenterade sitt förslag till Arbetsplan för år 2018. Styrelsen diskuterade i samband med detta hur vi kan få distriktets yngre medlemmar mer engagerade i vad som sker i distriktet.</p> <p>En stor del av programutbudet för utmanare genomförs på riksnivå. Är detta bra för kårer och distrikt? Gunnel informerade om "UScK om Tour" i Göteborg i mars, information har sänts ut via förbundets Nyhetsbrev i december.</p> <p>Inriktningsdokumentet för distriktet bör omarbetas, men detta föreslås göras efter distriktsårsmötet.</p> <p>Styrelsen beslöt att Bjuda in UScK och/eller intresserade utmanarscouters i distriktet till ett distriktsstyrelsemöte. Vi behöver pejla vad som intresserar denna åldersgrupp, vad de anser att distriktet arrangemang, mm.</p> <p>Carl hade gjort Budget samt kompletterat Arrangemangsplanen med ekonomiska förutsättningar per arrangemang. Ekonomin kring Skidresa ska förtydligas lite innan Arrangemangsplanen sänds ut till ombuden.</p> <p>Förslag till bidrag för lägerupplevelser diskuterades. Ska ett sådant bidrag ev. i framtiden vara kopplat till att flera kårer i distriktet deltar på samma läger? Diskussionen utmynnade i att vi håller fast vid vårt tidigare förslag till lägerbidrag för år 2018, se DS protokoll 12/11 2017.</p> <p>Styrelsen beslöt att Föreslå ett bidrag på 2500 kr till de som ska delta i World Scout Jamboree 2019. Carl skriver förslaget.</p> <p>Styrelsen beslöt att Visa ett bildspel från årets distriktsaktiviteter, på Distriktets årsmöte. Anders klipper ihop bildspelet. Alla i DS kan bidra med bilder via Dropbox.</p>	§ 14 Distriktsårsmöte förberedelser
<p>En motion har inkommit från Skövde-Skultorp scoutkår. De förslår att en Facebookgrupp skapas för Västra scoutdistriktet.</p> <p>Styrelsen diskuterade motionen och att det bör vara en sluten grupp, för intern kommunikation mellan distriktets medlemmar och kårer.</p> <p>Styrelsen ansåg vidare att det är nödvändigt att ha en mycket aktiv administratör av gruppen och att denna person också ska vara med i</p>	§ 15 Motion

AJ

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 13-17

distriktsstyrelsen DS. DS bör utökas med en person som har rollen kommunikatör. Styrelsen beslöt att Sven formulerar ett svar på motionen.	
Styrelsen beslöt att Nästa möte hålls 8/3 kl.20.00, via Skype.	§ 16 Nästa möte
Sven tackade för visat intresse och avslutade mötet.	§ 17 Avslutning

Skövde 2018-03-04

Sekreterare

Gunnel Johansson

Gunnel Johansson

Göteborg 2018-03-

Justerat



Sven Nilsson

